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l-ies edel
Voorzitter vergadering J, tsrui-ns;
Helnond Sport heeft f.2.000,- voor
liet is nog steeds een raadsel dat
zal tussen Kerst en Oud- en I'li-euw

l5chi1:pers overgemaakt.
het dak van het jeugdhonk lekt;
nogmaals bekeken worden door

onderhoud..

onderhoudscorrmissie. É,04. Voor keeper DirTO 5- Nijen ili-thaar is geen plaats voor keeperstraining;
TC zal B.lJEbbirik vragen of hij voor training kan zorgen.
TC zal meer aandacht schenken aan tean onder 21.

45. Antwoord Gem. onderhoucl. veJ.den wordt doorgenoaen.
06. Vergunnj-ng Lnzamelen oud papier in orde. We kunnen starten.
07. J. lokke doet verslag bespreking riet llert lbbens ínz. contract-verlen-

ging.
08. TC heer't roet 3e- en 4e elfta} gesproken over trainer lienk Schel.rers.

Positief gesprek.
7e elftal heeft graag technisch man al.s coach aan c1e lijn.

09. hat gaat Jan !íetering nà dit seizoen doen,
Iliet André lloppen praten; Iaatste seizoen '?'?

10. Met Hennie Wijbenga aan tafel i.rorclt overleg gepleegd ínz. kled.ing e.d..
1 e elftal. Tassen kunnen besteld worden.

11. Door Jans Ol-thof is een ontwerp protocol eerste erftal opgemaakt.
Dit wordt doorgenonen. G. Abbink verwoord. nanens TC diens menlng. TC
heeft problenren met de ingevulde taken voor het ts1't.o.v. het'l e elftai.
TC voelt zicll buitenspel gezet. Wj-j ztjn - aldus Abbink -'f0 voor Ï]
tot en met het eerste el-ftal. .

Discussie uordt volgende vergad.ering voortgezet.
12. Afscheidskado Louis Huizj-ng komt ter sprake. !enn.meester zal hiervoor

zorSen.

Volgende vergad.ering dinsclag 20 dec. aanvang 19.1O uur.

Iiog af te wj-kkelen zaken:
-dak jeugdhonk;
-vergoeding Kobes PIastics-jeugdtournoolen 93 en 94 nog s
-attenties dames Kobes en Plattje j-vm afscheid;
-ballenvangers, verplaatsbate ctoelen traj-ningsveld vragen

Akkoord:

steeds hiet binnen;

Bruins. lsegge,
nn. meester.


